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Nie jestem dobry w ksiÄ™gowoÅ›ci. Dla mnie liczby muszÄ… siÄ™ zgadzaÄ‡, wynikaÄ‡ z prostego
dodawania lub odejmowania. Nie mogÅ‚em wiÄ™c zrozumieÄ‡, na czym polegaÅ‚a
nieprawidÅ‚owoÅ›Ä‡ w naliczeniu kosztów szkolenia w Zakrzowie oraz z czego wynikaÅ‚a liczba
9441,39 zÅ‚, którÄ… to sumÄ™ PZJ musiaÅ‚ oddaÄ‡ do ministerstwa sportu. WysÅ‚aÅ‚em
zresztÄ… w tej sprawie oficjalne zapytanie do czÅ‚onków zarzÄ…du PZJ. Na mój chÅ‚opski rozum
powinno to wyglÄ…daÄ‡ tak: skoro dla zawodników spoza kadry koszt szkolenia w Zakrzowie z
portugalskim szkoleniowcem wynosiÅ‚ 2060 od pary zawodnik-koÅ„, a dla kadrowiczów po 4000 zÅ‚,
to wyliczenie jest proste: 12 000 zÅ‚ (3 x 4000) &ndash; 6180 zÅ‚ (3 x 2060) = 5820 zÅ‚. O tyle PZJ
przepÅ‚aciÅ‚ za szkolenie trzech kadrowiczek.  SkÄ…d wiÄ™c liczba 9441,39 zÅ‚? Komunikat
wiceprezesa Marcina Podpory zamieszczony na stronie internetowej PZJ stara siÄ™ to wyjaÅ›niÄ‡.
Dla mnie zabrakÅ‚o tam jeszcze jednego wyliczenia, które zaÅ‚Ä…czam poniÅ¼ej. Jest to wyliczenie
oficjalne, dokonane w biurze PZJ przez ksiÄ™gowoÅ›Ä‡. 

Zanim je podam, jeszcze jedno istotne wyjaÅ›nienie. Lewada Zakrzów nie tylko nie moÅ¼e
obciÄ…Å¼aÄ‡ PZJ za szkolenia kadrowiczów takimi samymi kosztami, jak w przypadku
zawodników spoza kadry. W przypadku kadrowiczów musi braÄ‡ opÅ‚aty niÅ¼sze! MuszÄ… one
byÄ‡ na poziomie rzeczywistych kosztów. Nie moÅ¼e dodawaÄ‡ swoich narzutów &ndash; to
wynika jasno z umowy miÄ™dzy PZJ a gminÄ… Polska Cerekiew. PisaÅ‚em o tym i przytoczyÅ‚em
wspomnianÄ… umowÄ™ w caÅ‚oÅ›ci w tekÅ›cie pt. &bdquo;Równiejszy?&rdquo;.  Nawiasem
mówiÄ…c, o istnieniu tej umowy maÅ‚o kto w PZJ wiedziaÅ‚. To jest bardzo istotne dla tej sprawy (i
dla ewentualnych dalszych nieprawidÅ‚owoÅ›ci, jakie byÄ‡ moÅ¼e miaÅ‚y miejsce wczeÅ›niej),
gdyÅ¼ nieprzestrzeganie zapisów owej umowy byÅ‚o bardzo korzystne dla Lewady Zakrzów,
oczywiÅ›cie kosztem PZJ. Czyli nas wszystkich. Teraz tÄ™ umowÄ™ przytoczyÅ‚ we wspomnianym
komunikacie wiceprezes Podpora.  Ale wróÄ‡my do sÅ‚upków. Oto owo wyliczenie, którego mi
brakuje w komunikacie wiceprezesa PZJ. Pozycja                         koszt Lewady Zakrzów    
 Faktyczny koszt             do zwrotuWynajÄ™cie krytej UjeÅ¼dÅ¼alni*   6000                           
864,51                         5135,49WynajÄ™cie boksów**                 2000                            140,00          
              1860,00Noclegi zawodników                1500                             610,00                          890,00
WyÅ¼ywienie zawodników          2500                            brak                                 0,00
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------Razem                  
               12 000                                                               7885,49  Do pozycji 7885,49 trzeba dodaÄ‡
1555,90 &ndash; to sÄ… koszty poÅ›rednie &ndash; i suma tych dwóch pozycji daje wspomniane
9441,39 zÅ‚.  ProszÄ™ mnie nie pytaÄ‡, co to sÄ… koszty poÅ›rednie &ndash; nie potrafiÄ™ tego
szczegóÅ‚owo wyjaÅ›niÄ‡. Najogólniej rzecz mówiÄ…c, sÄ… to koszty wynikajÄ…ce z obsÅ‚ugi
tego zadania przez pracowników biura PZJ, w tym przez ksiÄ™gowoÅ›Ä‡.  Komentarza
wymagajÄ… dwie pozycje z rubryki &bdquo;faktyczne koszty&rdquo;.Koszt wynajÄ™cia krytej
ujeÅ¼dÅ¼alni*. Z faktury gminy BiaÅ‚a Cerekiew wynika, Å¼e jest to po 1300 zÅ‚ za jeden dzieÅ„,
czyli 2600 w sumie. JeÅ›li to jednak podzielimy na 9 koni i wydzielimy czÄ™Å›Ä‡ na 3 konie
kadrowe, oraz uwzglÄ™dnimy, Å¼e zawsze pierwsza hali kosztuje nieco inaczej niÅ¼ pozostaÅ‚e,
to wyjdzie nam suma 864,51 zÅ‚.  Koszt boksów**. Z faktury gminy BiaÅ‚a Cerekiew wynika, Å¼e dla
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kadrowych koni koszt wynosi po 35 zÅ‚ za dzieÅ„. W szkoleniu braÅ‚y udziaÅ‚ 3 konie, ale jeden z
nich byÅ‚ miejscowy, wiÄ™c: 2 konie x 2 dni, czyli 4 x 35 zÅ‚ = 140 zÅ‚.                Teraz o
wÄ…tpliwoÅ›ciach, jakie siÄ™ nasuwajÄ… po przeczytaniu tekstów Bartosza Jury na jego blogu
&bdquo;Addicted to Dressage&rdquo;.Pan Jura napisaÅ‚ m.in.: Co z kosztami trenera z Portugalii,
transportu jego konia, tÅ‚umacza, cateringu, ...?Po pierwsze, nie wiedziaÅ‚em, Å¼e Juan Jose
Verdugo przyjechaÅ‚ do Zakrzowa ze swoim koniem. Rodzi siÄ™ pytanie, czy obecnoÅ›Ä‡ jego
konia byÅ‚a niezbÄ™dna w szkoleniu polskich par? Ale zostawmy to. Faktycznie, dziwne jest to,
Å¼e Lewada Zakrzów w zestawie swoich kosztów nie uwzglÄ™dniÅ‚a honorarium oraz kosztów
dojazdu portugalskiego trenera. JakaÅ› czÄ™Å›Ä‡ tych kosztów, proporcjonalna do liczby
kadrowych koni, powinna przypaÅ›Ä‡ na PZJ.Musimy siÄ™ jednak trzymaÄ‡ faktów i faktur. Skoro
w fakturze, jakÄ… Lewada Zakrzów  wystawiÅ‚a PZJ za szkolenie z Portugalczykiem, nie ma pozycji
wynikajÄ…cej z jego kosztów, to nie moÅ¼na tej pozycji rozpatrywaÄ‡. MoÅ¼na siÄ™ dziwiÄ‡.
MoÅ¼e to jest bÅ‚Ä…d, niedopatrzenie Lewady Zakrzów? MoÅ¼e trzeba ten bÅ‚Ä…d naprawiÄ‡?
WystawiÄ‡ fakturÄ™ korygujÄ…cÄ…? Ale dopóki Lewada Zakrzów nie wystÄ…piÅ‚a z takÄ…
inicjatywÄ…, moÅ¼emy siÄ™ poruszaÄ‡ w obrÄ™bie znanych liczb. Z tego powodu nie rozumiem
liczby 25 tys. zÅ‚, jakÄ… z uporem przytacza pan Jura. Ma to byÄ‡ suma wszystkich kosztów znana
PZJ, bo wynikajÄ…ca z faktur. Jakich faktur? CzyÅ¼by wiceprezes PZJ Marcin Podpora przytoczyÅ‚
tylko czÄ™Å›Ä‡ faktur? UkryÅ‚ jakieÅ› niewygodne dla istoty jego wyjaÅ›nieÅ„? JeÅ›li sÄ… takowe,
to niech Lewada Zakrzów je ujawni. JeÅ›li potrzeba, sÅ‚uÅ¼Ä™ Å‚amami mego blogu.  I na koniec o
jeszcze jednej kwestii. Wiele osób wypowiadajÄ…cych siÄ™ anonimowo na Å‚amach portalu
&bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; mówi mniej wiÄ™cej tak: przecieÅ¼ wyliczenie wspomnianego
szkolenia zostaÅ‚o zaakceptowane przez obecny zarzÄ…d PZJ, wiÄ™c jak coÅ› jest nie tak z owym
wyliczeniem, to jest to przede wszystkim bÅ‚Ä…d czÅ‚onków zarzÄ…du, a wiÄ™c i Marcina
Podpory. W podobnym duchu wypowiedziaÅ‚ siÄ™ na moim blogu Andrzej SaÅ‚acki: PZJ (juÅ¼ za
kadencji nowego zarzÄ…du) zaakceptowaÅ‚ pisemnie wszystkie koszty przed rozpoczÄ™ciem
szkolenia i wysÅ‚aÅ‚ instrukcjÄ™ wystawienia faktury.   ChciaÅ‚bym w tym momencie zwróciÄ‡
uwagÄ™ na daty. Walny zjazd PZJ obyÅ‚ siÄ™ 29 listopada. Nowo sformowany zarzÄ…d pierwsze
zebranie odbyÅ‚ podczas poznaÅ„skiej Cavaliady, w sobotÄ™ 6 grudnia. Faktura na zaliczkÄ™ w
wysokoÅ›ci 10 tys. zÅ‚ zostaÅ‚a wystawiona przez LewadÄ™ Zakrzów 4 grudnia! Tego teÅ¼ dnia
zostaÅ‚y przelane pieniÄ…dze.Z formalnego punktu widzenia 4 grudnia nowy zarzÄ…d juÅ¼
sprawowaÅ‚ wÅ‚adzÄ™. Ale jeÅ›li siÄ™ kierowaÄ‡ zdrowym rozsÄ…dkiem, oczywiste jest, Å¼e 4
grudnia nowy zarzÄ…d nie mógÅ‚ jeszcze zapoznaÄ‡ siÄ™ z tÄ… fakturÄ…. Na poleceniu zapÅ‚aty
zapewne nie widnieje podpis wiceprezesa Marcina Podpory, ani Å¼adnego z pozostaÅ‚ych dwóch
nowo wybranych czÅ‚onków zarzÄ…du. Oczywiste jest teÅ¼, Å¼e to nie nowo wybrani czÅ‚onkowie
zarzÄ…du byli inicjatorami szkolenia w Zakrzowie i nie oni je zaakceptowali pod wzglÄ™dem
merytorycznym.  Nowo wybrani czÅ‚onkowie zarzÄ…du nieprawidÅ‚owoÅ›Ä‡ wyliczenia kosztów
szkolenia w Zakrzowie zauwaÅ¼yli dopiero po jakimÅ› czasie. A jak zauwaÅ¼yli, przystÄ…pili do
naprawiana bÅ‚Ä™du. Czy to Åºle? To co? Lepiej nie naprawiaÄ‡ bÅ‚Ä™dów i brnÄ…Ä‡ w
nieprawidÅ‚owoÅ›ciach, czy lepiej je naprawiaÄ‡, nawet jeÅ›li wymaga to przyznania siÄ™ do
swego, ale tylko z formalnego punktu widzenia - bÅ‚Ä™du?Marek Szewczyk  
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